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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2023/24:869 Otydligheter kring lednings-/kabeldragningar av Svenska 
Kraftnät

I en tidigare fråga till energiminister Ebba Busch frågade jag om regeringen var 
beredd att, när förordningar tas fram kring teknikval och förutsatt att den 
liggande propositionen går igenom, tillföra aspekter om att marksnål teknik bör 
användas.

Svaret är motsägelsefullt på så sätt att regeringen dels hävdar att man avser att 
komma med förordningar kring teknikval för att de dragningar som görs ska 
fokusera på ”kostnadseffektivitet, driftsäkerhet och hållbarhet i elsystemet”, 
dels säger att Svenska Kraftnät redan i dag väljer teknik just efter de 
parametrarna.

Frågan blir då varför det behövs ny lagstiftning och nya förordningar. Det torde 
ju enbart resultera i ytterligare styrning och byråkrati med ett utfall som, enligt 
regeringen, blir detsamma som i dag.

Min fråga till energi- och näringsminister Ebba Busch blir därför:

 

Om Svenska Kraftnät väljer dragning efter kostnadseffektivitet, driftsäkerhet 
och hållbarhet i elsystemet och det är samma kriterier som kommer att vägleda 
regeringens förordningar, vilken skillnad i resultat ser ministern och regeringen 
att den nya lagstiftningen kommer att ge?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-07
Besvaras senast
2024-05-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


